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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych 

– podkomisji stałej do spraw modernizacji i rozwoju 
Policji, Straży Granicznej, Państwowej Straży Pożarnej 
i Służby Ochrony Państwa (nr 1)
18 maja 2021 r.
Podkomisja stała do spraw modernizacji i rozwoju Policji, Straży Granicznej, Pań-
stwowej Straży Pożarnej i Służby Ochrony Państwa, obradująca pod przewod-
nictwem posła Wiesława Szczepańskiego (Lewica), przewodniczącego Komi-
sji, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Anna Ornat i Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):

Otwieram posiedzenie podkomisji stałej. Na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu, 
po zasięgnięciu opinii przewodniczącego Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych, 
pani marszałek Elżbieta Witek zwołała posiedzenie podkomisji stałej do spraw moderni-
zacji i rozwoju Policji, Straży Granicznej, Państwowej Straży Pożarnej i Służby Ochrony 
Państwa. Posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elek-
tronicznej, umożliwiającej porozumiewanie się na odległość. Przedmiotem dzisiejszego 
posiedzenia jest wybór prezydium podkomisji.
Chciałem powiedzieć, że wstępnie ustaliliśmy – myślę, że będzie to kwestia dotycząca 

już samej podkomisji – że maksymalna liczba wiceprzewodniczących to 3 osoby. Zdaję 
sobie sprawę, że to dużo, ale osoby chcą pracować, jak wiemy, funkcja przewodniczą-
cego nie jest płatna, natomiast płatna jest funkcja przewodniczącego podkomisji stałej. 
W związku z tym myślę, że ustalimy, kto w tych podkomisjach jest, oczywiście z podzia-
łem takim, że jeżeli przewodniczący podkomisji będzie z danego ugrupowania, to dobrze 
by było, żeby wiceprzewodniczącymi były wtedy osoby z opozycji, a tam gdzie jest prze-
wodniczący z opozycji, żeby członkami podkomisji byli członkowie PiS.
Szanowni państwo, bardzo bym prosił, żeby podkomisja stała do spraw moderniza-

cji i rozwoju stwierdziła kworum. Przypomnę, że głosują tylko osoby, które zgłosiły się 
do podkomisji – 9 osób. Bardzo proszę o naciśnięcie dowolnego przycisku, tak żebyśmy 
wiedzieli, czy podkomisja stała ma możliwość procedowania i ma możliwość wyboru pre-
zydium.
Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników. Głosowało 7 posłów, stwierdzam, 

że posiadamy kworum.
Przystępujemy do wyboru przewodniczącego. Proszę pana posła Sipierę o zgłoszenie 

kandydata czy kandydatki na funkcję przewodniczącego. Ustaliliśmy, że przewodniczyć 
tej podkomisji będzie PiS.

Poseł Zdzisław Sipiera (PiS):
Panie przewodniczący, wysoka podkomisjo, na funkcję przewodniczącego podkomisji sta-
łej do spraw modernizacji i rozwoju Policji, Straży Granicznej, Państwowej Straży Pożar-
nej i Służby Ochrony Państwa chciałbym zgłosić pana Jarosława Zielińskiego. Na temat 
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jego doświadczeń, pełnionej funkcji nie ma specjalnie co się rozwodzić, bo zna się na tych 
sprawach dość dobrze od lat i zajmował się tym również zawodowo.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dziękuję bardzo. Rozumiem, że nie ma innych kandydatur. Jeśli byłaby zgoda i nie usły-
szę głosu sprzeciwu, uznamy, że pan poseł Zieliński został wybrany na przewodniczą-
cego. Czy jest zgoda? Nie słyszę sprzeciwu, w takim razie gratulujemy panu posłowi.
Przystępujemy  do wyboru  prezydium.  Jeśli  państwo  pozwolicie,  chciałbym,  żeby 

wiceprzewodniczącymi byli przedstawiciele Lewicy, Polskiego Stronnictwa Ludowego 
i Koalicji Obywatelskiej. Czy jest zgoda? Proszę o zgłaszanie kandydatur.

Poseł Konrad Frysztak (KO):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, w imieniu klubu Koalicji Obywatelskiej – Plat-
formy Obywatelskiej, Nowoczesnej, Zielonych i Inicjatywy Polskiej – zgłaszam kandy-
daturę pana posła Artura Łąckiego.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy pan poseł Łącki wyraża zgodę? Tak.
W imieniu klubu Lewicy chciałem zgłosić pana Pawła Krutula. Czy pan poseł wyraża 

zgodę? Tak.
Czy mamy propozycję ze strony PSL? Jeśli nie, to uznam, że to trzecie miejsce ewen-

tualnie przypadnie PiS. Nie widzę zgłoszeń, w związku z tym mam pytanie do koleżanek 
i kolegów… Może pani poseł Sroka? Jest zgoda?

Poseł Magdalena Sroka (PiS):
Tak, jest. 

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
W takim razie zostały zgłoszone trzy kandydatury: pan poseł Łącki, pani poseł Sroka 
i pan poseł Krutul.  Jeśli nie usłyszę głosu  sprzeciwu, możemy uznać,  że prezydium 
zostało wybrane w składzie – pan przewodniczący Zieliński i trójka wiceprzewodniczą-
cych. Jest zgoda? Sprzeciwu nie słyszę, gratuluję.
Zamykam  posiedzenie  podkomisji  stałej  do spraw modernizacji  i rozwoju  Policji, 

Straży Granicznej, Państwowej Straży Pożarnej i Służby Ochrony Państwa. Gratuluję 
prezydium i serdecznie zapraszam do pracy.


